
OBČNI ZBOR TURISTIČNEGA DRUŠTVA
Leto je naokoli in tako kot vsi je moralo tudi naše občinsko Turistično

drušlvo narediti obračun dela v pretekJem letu - ugotoviti, kaj je biio storjeno,
pa tudi, kje so bile pomanjkljivosti.

Tako je imelo društvo 21. februarja
v gostilni Micka na Litijski cesti občni
zbor, na katerem je predsednik dru-
štva Edvard Svetek podal poročilo
o delu društva v letu 1991 in predlog
plana za leto 1992 s finančnim ovred-
notenjem.

Preteklo leto je bilo pomembno za
vse Slovence in Slovenijo kot celoto,
saj smo doživljali spremembe, kakrš-
nih na našem ozemlju vse od ustano-
vitve države karantanskih Slovencev
do danes ni bilo. Ti dogodki so vpli-
vali tudi na delo Turističnega društva,
kljub temu, pa si je le-to prizadevalo,
kolikor je bilo le mogoče, izpolniti
načrt, ki si ga je zadalo v letu 1991.

Pripravilo je »Srečanje zamejskih in
moščanskih kulturnih skupin«, ki pa
je bilo načrtovano ravno za čas agre-
sije na Slovenijo in tako smo morali
ob velikih stroških prireditev odpove-
dati.

Društvo še naprej sodeluje pri ob-
novitvenih delih cerkvice v Zavog-
ljah, ki z vsakim dnem kaže več žlaht-
nosti na svoji zgodovinski patini in pri
obnovi zavogeljskega vaškega vod-
njaka. Sodeluje z Zavodom za spome-
niško varstvo in Arhitekturnim muze-
jem, ki bo Plečnikovo razstavo prese-
lil v grad Fužine. V Zadružnem domu

v Zadvoru je pripravilo predavanje
z diapozitivi o kulturnih in etnograf-
skih znamenitostih naše občine. s šolo
v Sostrem je organiziralo očiščevalno
akcijo. izvedlo pa je tudi akcijo, ki jo
je razpisala Turistična zveza Ljub-
ljane na temo »čisto in urejeno okolje
v občini, KS. šoli, vrtcu, na kmetiji in
drugih javnih prostorih«. Kot smo za-
pisali že v prejšnji številki Naše skup-
nosti, je priznanje za čisto in urejeno
šolo v naši občini dobila osnovna šola
v Polju, za najbolj urejeno kmetijo in
gospodarsko poslopje Matjaž Moškrič
iz Zadvora. ob njiju pa še gostilna
Micka iz Dobrunj. Društvo je sodelo-
valo tudi v drugih akcijah, katerih
namen je bila višja kulturna in turi-
stična raven.

Načrti Turističnega društva za leto
1992 so ambicioznejši od lanskih. Ob
siceršnjem delu si bo društvo prizade-
valo za izdelavo novega turističnega
prospekta naše občine, za večjo izko-
riščenost pomembnih kulturno-zgo-
dovinskih objektov. posebno gradu
Fužine, za oživitev kmečkega tu-
rizma, za čisto okolje in drugo. Pri
skrbi za čisto okolje bo potreben nov
pristop v sodelovanju s šolsko mla-
dino in z organizacijami, kot sta lov-
ska in ribiška družina, rejci malih ži-

vali in drugi. Ne navsezadnje pa
imamo v naši občini tudi veliko izde-
lovalcev suhe robe. košar, košaric.
lesnih izdelkov, izdelkov iz suhega
cvetja in drugih. Z vsem tem se bo
moralo ukvarjati ne samo Turistično
društvo. temveč tudi občinska
uprava. Na občnem zboru je bilo tudi
predlagano. da bi se iz vseh turističnih
društev, ki delujejo v občini. ustano-
vila Občinska turistična zveza.

Občnemu zboru, ki je bil zelo do-
bro organiziran, saj so na njem
z izredno okusnimi izdelki domače
kulinarike sodelovala dekleta iz Ak-
tiva kmečkih žensk Dobrunj, kot
vsako leto pa ga je poživil tudi sreče-
lov. so prisostvovali župan občine
Moste-Polje Janez Jančar, predsednik
Turistične zveze Ljubljane Lojze Šo-
ster in predsednik komiteja za gostin-
stvo in turizem mesta Ljubljane Niko
Jerman.

Letošnji občni zbor ni bil volilen in
tako še naprej ostaja predsednik Turi-
stičnega društva občine Moste-Polje
Edvard Svetek.
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